
Hjortespring Naturplejeforening. 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 21. november 2018 på Kildegården.  
 

Til stede: Ejner, Hans-Henrik, Erling, Grethe, Finn, Tove og Lone(ref) 

1. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde 

Godkendt. 

 

2. Siden sidst 

Det lykkedes os af få afsat kødet fra de 8 dyr som vi har forpligtet os til. En del af det som hakkekød 

der kunne købes separat. 

Det gik fint at få sendt dyrene afsted, og det gik glat med udlevering af kødet. 

 

3. Slutafregning 

Kiloprisen for både lamme- og kalvekød bliver 80 kr. Erling sender slutafregning ud. 

 

4. Nedlukning af folde 

Der er lukket for vandet og fangefoldene er sikret. Baljerne renset. Hans Henrik rydder op i 

kasserne. Kassen i Nordfolden skal repareres inden næste sæson (nu bund og andre 

småreparationer). 

 

5. Egetræ i Holmegårdsfolden 

Ejner har spurgt i kommunen om vi må plante et egetræ og lægge nogle store sten omkring det i 

Holmegårdsfolden, og det har vi fået en godkendelse. Ejner får et tilbud på en pris på et træ af 

passende størrelse og går så i gang med at søge penge til det.  

 

6. Artikel om kvæg og CO2-udledning 

Der er mange diskussioner om kødspisning, kvæg og klimapåvirkning. Det ville være godt hvis vi 

kunne få en vurdering af hvordan det forholder sig i forbindelse med brug af kvæg til naturpleje. 

Ejner spørger Anna Bodil som har stor viden om emnet om hun vil skrive en artikel om for os. 

 

7. Evt. 

Grethe har spurgt Lone fåreavler om vi kan få 10 får med lam næste år.  

 

 

 


